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Protokół nr 35/2013 
posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytego w dniu 17 czerwca 2013 r. w godz. od 1530 do 1610  

w sali nr 26 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach. 
 
Obecni Członkowie Komisji: 
1/ Dorota Jabłońska   − przewodnicząca Komisji,  
2/ Anna Ruszewska   − wiceprzewodnicząca Komisji, 
3/ Józef Kimera,  
4/ Zdzisław Koncewicz,  
5/ Janusz Krzesicki,  
6/ Sławomir Szeszko,  
7/ Adam Ołowniuk, 
8/ Agnieszka Barszczewska.  
 
W posiedzeniu udział wzięli:   
1/ Łukasz Kurzyna   − Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, 

2/ Dariusz Przybysz   − naczelnik Wydz. OSGK, 

3/ Honorata Rudnik  − naczelnik Wydz. S, 

4/ Alicja Jacewicz  − naczelnik Wydz. O. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

 Posiedzeniu przewodniczyła Dorota Jabłońska, która powitała zebranych. Następnie 
zaproponowała wprowadzenie do porządku posiedzenia Komisji tematu tj. „Zaopiniowanie 
projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w Ŝłobku prowadzonym  
przez Miasto Suwałki oraz określenia maksymalnej wysokości opłaty za wyŜywienie  
w Ŝłobku” jako punkt 5.  

 Członkowie Komisji nie mieli uwag, wobec czego został przyjęty następujący 
porządek posiedzenia: 
 
1. Przyjęcie protokołu nr 34/2013 z dnia 20 maja 2013 r. posiedzenia Komisji Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach.  

2. Informacja z częściowej realizacji zadań Miejskiego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Suwałkach  
do 2016 r. 

3. Informacja z realizacji uchwały XXVIII/293/2012 z 28 listopada 2012 roku  
w sprawie przyjęcia „Programu pierwotnej profilaktyki raka szyjki m acicy  
dla mieszkanek Suwałk w wieku 13 lat”. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłat  
za przejazdy autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Suwałk oraz  
na terenie gminy Suwałki. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka  
w Ŝłobku prowadzonym przez Miasto Suwałki oraz określenia maksymalnej 
wysokości opłaty za wyŜywienie w Ŝłobku.  

6. Wolne wnioski. 
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Ad pkt. 1 
Przyjęcie protokołu nr 34/2013 z dnia 20 maja 2013 r. posiedzenia Komisji Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach.  
 
Dorota Jabłońska poinformowała, iŜ protokół z poprzedniego posiedzenia  
Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa został napisany i zapytała radnych  
o ewentualne uwagi i wnioski. Zebrani nie zgłosili zastrzeŜeń, wobec czego stwierdziła,  
Ŝe protokół został przyjęty przez Komisję. 
 
 
Ad pkt. 2 
Informacja z częściowej realizacji zadań Miejskiego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Suwałkach  
do 2016 r. 
Informacja… stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Honorata Rudnik  zreferowała przedłoŜoną Informację... .  
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego Informacja z częściowej 
realizacji zadań Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 
Ofiar Przemocy w Rodzinie w Suwałkach do 2016 r. została przyjęta. 
 
 
Ad pkt. 3 
Informacja z realizacji uchwały XXVIII/293/2012 z 28 listopada 2012 roku  
w sprawie przyjęcia „Programu pierwotnej profilaktyki raka szyjki m acicy  
dla mieszkanek Suwałk w wieku 13 lat”. 
Informacja… stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Honorata Rudnik  poinformowała, Ŝe do konkursu zgłosiła się jedynie Lekarska 
Specjalistyczna Spółdzielnia Pracy „Eskulap”, ofertę firmy odrzucono z powodu nie 
wypełnienia wszystkich warunków konkursu. W związku z brakiem zainteresowania 
podmiotów wykonujących wymagane usługi, nie udało się wyłonić realizatora powyŜszego 
programu.  
 
Łukasz Kurzyna zreferował przedłoŜoną Informację… 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego Informacja z realizacji 
uchwały XXVIII/293/2012 z 28 listopada 2012 roku w sprawie przyjęcia „Programu 
pierwotnej profilaktyki raka szyjki macicy dla mieszkanek Suwałk w wieku 13 lat”. została 
przyj ęta. 
 
 
Ad pkt. 4 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłat  
za przejazdy autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Suwałk  
oraz na terenie gminy Suwałki. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Łukasz Kurzyna zreferował przedłoŜony projekt uchwały, następnie wniósł autopoprawkę  
do projektu uchwały, polegającą na wykreśleniu w §1 ust. 3 pkt 2 zwrotu „do 26. roku Ŝycia”.  
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie nad projektem uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw    – 0,  
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie opłat za przejazdy autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Suwałk 
oraz na terenie gminy Suwałki. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 5 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w Ŝłobku 
prowadzonym przez Miasto Suwałki oraz określenia maksymalnej wysokości opłaty  
za wyŜywienie w Ŝłobku. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Alicja Jacewicz zreferowała przedłoŜony projekt uchwały. 
 
Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 
 
Głosowanie nad projektem uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 8 radnych, 
przeciw    – 0,  
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt 
dziecka w Ŝłobku prowadzonym przez Miasto Suwałki oraz określenia maksymalnej 
wysokości opłaty za wyŜywienie w Ŝłobku. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 6 
Wolne wnioski 
 
Anna Ruszewska zapytała, gdzie mieszkańcy mogą otrzymać wnioski oraz uzyskać 
niezbędne informacje na temat Programu „Suwalska Rodzina PLUS”. Zasugerowała,  
aby wykonać plakat promujący program, który zostanie rozwieszony w róŜnych miejscach  
w mieście. 
 
Honorata Rudnik  odpowiedziała, Ŝe informacje oraz wnioski rozpowszechnione są m.in.: 
- na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Suwałkach, 
- podczas festynów organizowanych w mieście, 
- przez pracowników socjalnych Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Suwałkach, 
- w Dwutygodniku Suwalskim, 
- w szkołach, przedszkolach i Ŝłobkach. 
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W dyskusji na temat wypłacania inkasa zarządcom zabudowy wielorodzinnej,  
w związku z nałoŜonym obowiązkiem egzekwowania opłat uchwalonych przez Radę Miejską  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie nieruchomości będących  
w ich zarządzie, wzięli udział Łukasz Kurzyna, Janusz Krzesicki, Sławomir Szeszko  
oraz Józef Kimera.  
 
Łukasz Kurzyna poinformował, Ŝe ustanowienie inkasa jest decyzją uznaniową  
Rady Miejskiej. Następnie opowiedział o procesie wprowadzania nowego systemu odbierania  
i zagospodarowania odpadów komunalnych. 
 
 

Wniosków nie zgłoszono, w związku z tym po wyczerpaniu porządku, 
Przewodnicząca podziękowała zgromadzonym za udział i zamknęła posiedzenie.  
 
 Na tym protokół zakończono. 

 
 

Przewodnicząca Komisji 
Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
    

   Dorota Jabłońska 
Protokołowała:  
 

Dorota Plaga 
Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach 
 
 
 


